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Oœwiadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Celem programu „Mleko dla szkó³” by³o to, aby co dzieñ ka¿dy uczeñ mia³ szansê na wypicie œwie¿ego

mleka w swojej szkole. Sta³o siê to realne od wrzeœnia 2004 r., kiedy mleko spo¿ywane w placówkach
oœwiatowych zaczê³a dotowaæ Unia Europejska, a odp³atnoœæ za takie mleko stanowi³a tylko pokrycie
minimalnych kosztów. Ka¿de dziecko objête programem „Mleko dla szkó³” mia³o mo¿liwoœæ codziennego
wypicia w szkole 0,25 l mleka œwie¿ego (pasteryzowanego) o najwy¿szej jakoœci.

Po¿ytki, jakie p³yn¹ z programu „Mleko dla szkó³”, s¹ oczywiste. Jest to poprawa zdrowia dzieci i m³o-
dzie¿y szkolnej oraz edukacja i utrwalanie dobrych nawyków z zakresu ¿ywienia.

Z zaniepokojeniem przyjmujê wiêc docieraj¹ce do mnie sygna³y o ograniczaniu b¹dŸ wrêcz zaprze-
staniu realizacji programu w niektórych szko³ach. Podczas pobytu w gminie Dêbowa £¹ka w wojewódz-
twie kujawsko-pomorskim dowiedzia³em siê na przyk³ad, ¿e w szkole podstawowej w Wielkich
Radowiskach dzieci objête programem „Mleko dla szkó³” ograniczy³y spo¿ywanie mleka z piêciu do
trzech razy w tygodniu.

Bêdê zobowi¹zany za udzielenie odpowiedzi na nurtuj¹ce mnie w zwi¹zku z tym pytania.
1. Z jakich powodów ogranicza siê skalê programu „Mleko dla szkó³”?
2. Czy ograniczenia maj¹ charakter regionalny, czy ogólnopolski?
3. Czy istniej¹ mo¿liwoœci, aby program by³ realizowany w pierwotnym zakresie?

Z wyrazami szacunku
Jan Wyrowiñski




